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СТАНОВЛЕНИЕ СОВЕТСКОЙ АДВОКАТУРЫ В ДОНСКОЙ ОБЛАСТИ  

В НАЧАЛЕ 1920-х ГОДОВ 

 

С.В. Наухацкий  

 

На основе архивных материалов рассматриваются особенности становления адвокатуры в Донской 

области в первые годы нэпа. В указанные годы в регионе произошло становление адвокатуры как важного 

элемента судебной системы. Этот процесс свидетельствовал о нормализации общественных отношений в 

советской России, укреплении судебной системы. Однако курс правящей партии отражал стремление 

ограничить самостоятельность и независимость адвокатуры, поставить ее под контроль. 
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Naukhatsky S.V.  

Formation of the Soviet advocacy in the Don region in early 1920s 

 

The features of advocacy formation in the Don region in the early years of NEP are discussed in the article on 

the archival material basis. At that time there was a formation of advocacy as an important element of the court 

system. This process represented the normalization of public relations in Soviet Russia, the strengthening of the 

court system. However the course of the ruling party reflected the desire to reduce the autonomy and independence 

of the advocacy, to control it. 
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